

No. 25567. UNITED NATIONS CONVENTION ON CONTRACTS FOR THE INTERNATIONAL SALE OF GOODS. CONCLUDED AT VIENNA ON 11 APRIL 1980<sup>1</sup>

N° 25567. CONVENTION DES NATIONS UNIES SUR LES CONTRATS DE VENTE INTERNATIONALE DE MARCHANDISES. CONCLUE À VIENNE LE 11 AVRIL 1980<sup>1</sup>

#### RATIFICATION

*Instrument deposited on:*

20 July 1988

NORWAY

(With effect from 1 August 1989.)

With the following declarations:

"1. In accordance with Article 92, paragraph (1), the Government of the Kingdom of Norway declares that Norway will not be bound by Part II of this Convention. (Formation of the Contract).

"2. With reference to Article 94, in respect of Finland and Sweden in accordance with paragraph (1) and otherwise in accordance with paragraph (2), the Government of the Kingdom of Norway declares that the Convention will not apply to contracts of sale where the parties have their places of business in Norway, Denmark, Finland, Iceland or Sweden."

*Registered ex officio on 20 July 1988.*

#### RATIFICATION

*Instrument déposé le :*

20 juillet 1988

NORVÈGE

(Avec effet au 1<sup>er</sup> août 1989.)

Avec les déclarations suivantes :

[TRADUCTION — TRANSLATION]

1. Conformément au paragraphe 1 de l'article 92, le Gouvernement du Royaume de Norvège déclare que la Norvège ne sera pas liée par la partie II de la présente Convention. (Formation du contrat.)

2. Conformément au paragraphe 1 de l'article 94 en ce qui concerne la Finlande et la Suède et conformément au paragraphe 2 de ce même article en ce qui concerne la Norvège, le Danemark et l'Islande, le Gouvernement du Royaume de Norvège déclare que la Convention ne s'appliquera pas aux contrats de vente conclus entre des parties ayant leur établissement dans ces Etats.

*Enregistré d'office le 20 juillet 1988.*

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 1489, No. I-25567, and annex A in volume 1498.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1489, n° I-25567, et annexe A du volume 1498.